



Ajuntament de Castelló de la Plana

ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA PER LA JUNTA MUNICIPAL DE DISTRICTE CENTRE EL DIA 5 DE JUNY DE 2017

Núm. i classe de sessió: 5/2017. Ordinària

Dia i hora: 5/6/2017 a les 19.15 h

ASSISTENTS:

PRESIDENT

Sr. Antonio Lorenzo Górriz

VICEPRESIDENT

Sr. Ignasi Garcia Felip

Representants grups polítics municipals:

Sr. Juan José Pérez Macián Grup Polític Municipal PP

Sra. Cielo Leiros Otero Grup Polític Municipal Ciutadans Castelló

Sra. M^a Soledad Sorribes Martínez Grup Polític Municipal Socialista

Veïns designats per l'Alcaldia:

Sr. Amado Tauste García

Sr. Vicent Martínez Santamaría

Representants d'associacions de veïns:

Sr. Raúl Arambul Ramos AV Trinitat Centre

Sra. María Madueño Muñoz AV Plaça Constitució

Sra. Teresa Salvador Bellés AV Zona Centre

Sra. Inmaculada Roig Adelantado AV Raval de la Trinitat

SECRETÀRIA

Sra. Marta Mulet Vilar

EXCUSA LA SEUA ABSÈNCIA:

Sr. Jesús Monforte Escriche

Ordre del dia

1r - Aprovació, si és procedent, de l'acta de sessió anterior, celebrada el dia 8 de maig de 2017.

2n - Designació dels representants dels grups de treball de seguretat i convivència ciutadana.

3r - Ubicació de jocs múltiples

4t - Informació sobre els Pressupostos Participatius

5é - Propostes de Districte

6é - Despatx extraordinari

7º.- Precs i preguntes

A la sala de juntes de la segona planta de la casa consistorial, sent les 19 hores i 15 minuts del dia 5 de juny de 2017, sota la presidència de l'Il·lm. Sr. Tinent d'Alcaldia, Antonio Lorenzo Górriz, es reuneixen els senyors i senyores suara esmentats a fi de celebrar sessió ordinària de la Junta Municipal de Districte Centre, amb la meua assistència com a secretària delegada de la Junta per a donar fe de l'acte.

Comprovat el "quòrum" d'assistència, el president inicia la sessió tractant els punts inclosos en l'ordre del dia.

1r - Aprovació, si és procedent, de l'acta de la sessió anterior, celebrada el dia 8 de maig de 2017.

Com que no s'hi presenten objeccions, l'acta resulta aprovada per unanimitat.



2n - Designació dels representants dels grups de treball de seguretat i convivència ciutadana.

El Sr. Lorenzo explica que es fa necessari designar dos representants del districte perquè formen part dels grups de treball de seguretat i convivència ciutadana. S'acorda concedir un termini de 15 dies per a presentar possibles candidatures i celebrar amb posterioritat una reunió del Consell de Districte a fi de seleccionar els dos representants d'entre les persones proposades.

3r - Ubicació de jocs múltiples

S'assenyala la dificultat de col·locar un d'aquests jocs a les places del Districte Centre atenent a la seua dimensió. Es plantegen com a opcions per a la seua ubicació els espais següents:

Plaça Constitució

Plaça Botànic Calduch

Parc Ribalta

4t - Informació dels Pressupostos Participatius

El Sr. Garcia assenyala que en el Districte Centre s'executaran els projectes següents, d'acord amb els resultats del procés de Pressupostos Participatius:

- Jardí vertical

- Camins escolars

5é – Propostes de Districte

Es comunica que s'ha procedit a una millor ordenació dels semàfors de la Porta del Sol. La Sra. Roig assenyala que existeixen en aquesta zona un nombre excessiu de senyals de circulació.

6é - Despatx extraordinari

No hi ha assumptes a tractar.

7é - Precs i preguntes

La Sra. Madueño sol·licita l'adequació del camí escolar de l'avinguda de Borriana per a adaptar-lo als nous canvis de sentit.

La Sra. Roig manifesta que la ubicació dels contenidors de la Porta del Sol i del carrer Vera és inadequada. S'insisteix en la necessitat de conscienciar els hostalers de depositar el fem en les hores assenyalades per a aquest fi. La Sra. Leiros proposa que s'incremente la freqüència de la retirada de fems amb vehicles xicotets que puguin circular fàcilment pel centre de la ciutat.

La Sra. Roig comunica l'obertura al carrer Bayer, núm. 26 d'una botiga de verdures en condicions que entén no resulten adequades des del punt de vista sanitari. Sol·licita informació sobre la concessió de la preceptiva llicència d'activitat a aquest establiment.

El Sr. Martínez proposa l'habilitació d'algun pas de vianants al carrer Asensi, atés que és zona de pas per a escolars.

El Sr. Tauste proposa que les Juntes de Districte es troben representades en el grup de treball que està preparant el congrés sobre festes. Proposa, així mateix, la representació en aquest grup de persones vinculades al ram de l'hostaleria. A més, proposa que s'estudie l'establiment d'una data fixa per a la celebració de les Festes de la Magdalena.

El Sr. Martínez sol·licita que s'igualen els taulells del Parc Ribalta i que se'n reserve un romanent per a possibles incidències.

Sent les 20 hores i 10 minuts de la data indicada en l'encapçalament, i sense que hi haja més assumptes a tractar, el president alça la sessió, de la qual, com a secretària done fe i, perquè conste, alce aquesta acta.